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Concept Verslag 27 februari 2023 
Locatie: gemeentehuis Zwijndrecht 
 
Aanwezig:   Max van de Pol (voorzitter), Dineke Kodde, Corina Heijstek, Jan van Baren, Roos Vigelius, 
Pauline de Vries, Erik Bezemer (leden);  Suzanne Visser (gemeente Zwijndrecht), Mariëtte Teunissen 
(Zorgbelang Inclusief), Alberta van den Dool (notulist) 
Afwezig: Zahra Bouzidi, Iris Klingeman, Jacques Daamen 
 

1. Welkom en vaststellen van de agenda 
De voorzitter heet allen welkom en opent de vergadering. 
De berichten van verhindering worden doorgegeven van Jacques, Zahra en Iris. 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

2. Toelichting door de zorgmarinier, Marjan Tsatsos1 
De voorzitter heet Marjan welkom en na een korte voorstelronde schetst Marjan haar taken 
als zorgmarinier bij de gemeente Zwijndrecht. Zij was de eerste zorgmarinier die is 
aangesteld, met name gericht op het gebied van jeugd. Het valt onder haar takenpakket, om 
lijnen samen te brengen, om zo tot een gemeenschappelijke aanpak te komen. Er is ook een  
‘doorbraakregisseur’ aangesteld. Beide functionarissen werken heel nauw samen. 
Daarnaast kwam de huisvestingsproblematiek naar boven, waarin Marjan een rol vervult. Er 
is sprake van veel problematiek, waar zaken niet bij elkaar lijken te komen; hierin wijst 
Marjan op het onderwerp jeugd. 
De voorzitter informeert waarin de slagkracht ligt van Marjan om door te kunnen pakken. 
Marjan geeft aan dat zij ruimte heeft gekregen, om snel door het systeem te kunnen gaan 
binnen de gemeente, waarbij toch de wet wordt gevolgd. Daarbij maakt zij gebruik van een 
breed netwerk.  
Vervolgens wordt doorgesproken over de problematiek rondom verwarde personen, en of 
het betrekken van de buurt rondom deze personen onderdeel van de oplossing kan zijn. Ook 
wordt gewezen door de voorzitter op samenwerking door professionals hierin met 
vrijwilligersorganisaties en sportverenigingen. In deze hoek worden vaak al signalen 
opgevangen. Het is de bedoeling, om op voorhand, preventief, ondersteuning te 
bewerkstelligen; hij vraagt zich af, hoe de Inwonersadviesraad het college van B&W hierin 
kan adviseren, waarbij een verbinding wordt gelegd tussen professionals en vrijwilligers (de 
laatsten als ondersteuning). 
Marjan zoekt naar een ingang, zij merkt op, dat dit vanuit de inwoners/buurtbewoners zelf 
moet komen. Als voorbeeld wordt gewezen op de Buurtcirkels van de woningcorporatie en 
de buurtburgemeester in een aantal wijken. 

 
1 Raadsprogramma Krachtig Zwijndrecht: We blijven steeds scherp op hoe ons systeem van ondersteuning en 
zorg werkt en of inwoners hiermee geholpen zijn. Daar waar het systeem knelt, wordt de zorgmarinier ingezet 

om voor inwoners doorbraken te realiseren en knelpunten op te lossen. Zie ook: Interview_Marjan-
Tsatsos_Hiemstra-en-De-Vries.pdf (hiemstraendevries.nl) 

https://hiemstraendevries.nl/app/uploads/2022/04/Interview_Marjan-Tsatsos_Hiemstra-en-De-Vries.pdf
https://hiemstraendevries.nl/app/uploads/2022/04/Interview_Marjan-Tsatsos_Hiemstra-en-De-Vries.pdf
https://hiemstraendevries.nl/app/uploads/2022/04/Interview_Marjan-Tsatsos_Hiemstra-en-De-Vries.pdf


2 
 

Onderdeel van het probleem is, als betreffende personen niet ‘willen’. Een oplossing moet zo 
laagdrempelig mogelijk zijn. Marjan geeft de suggestie mee na te denken over een 
chatfunctie voor jongeren, of een telefoonnummer (liefst in meerdere talen). 
De goede voorbeelden van Het Badhuis en Bij Bosshardt worden benoemd, plekken die goed 
bezocht worden. Verder is het belangrijk, dat vrijwilligers (of professionals) juist ingezet 
kunnen worden in de avond of een dagdeel in het weekend. 
Suzanne wijst op de veerkrachtige buurten, waaraan vanuit de gemeente gewerkt gaat 
worden. Er wordt afgesproken dit te agenderen, als er een nieuwe opdrachtnemer is. Ter 
voorbereiding zal dit punt voor de volgende vergadering geagendeerd worden. 
Desgevraagd vertelt Marjan, dat zorgmariniers in een aantal gemeenten worden ingezet, zij 
het in iedere gemeente weer iets gewijzigd. 
Erik komt terug op een informatieavond inzake het Develpark, die onlangs is gehouden. Er 
was een brede aanpak afgesproken na een discussie. Via de krant werd vernomen dat 
camera’s ingezet werden, zonder dat aanwezigen hierover zijn geïnformeerd. Marjan neemt 
dit punt mee. 
Als laatste wordt opgemerkt, dat het inzetten van ervaringsdeskundigen goed werkt bij de 
aanpak van diverse problematiek. 

3. Verslag en actielijst van de vergadering van 16 januari 2023: wordt vastgesteld 
 

4. Voortgang Inwonersadviesraad Zwijndrecht:  
•  Seniorenraad 
Op 7 maart wordt er weer vergaderd; het verslag van de vorige vergadering is doorgestuurd. 
Er zijn twee adviezen uitgebracht, inzake vervoer (opstapplaats Oudeland; gaat mee in Wmo 
verordening) en het bundelen van informatie voor senioren (o.a. verjaardagskaart bij 65 jaar 
met informatie). 
• Stand van zaken communicatieplan 
De voorzitter heeft een artikel geschreven, wat binnenkort in De Brug komt; zie het rooster 
voor het volgende artikel. 
• Opvolging ondersteuning Inwonersadviesraad 
De opvolger van Mariëtte start per 1 april a.s.  
• Deelname aan de vrijwilligersmarkt  
Het is goed om als Adviesraad bekendheid te krijgen; er wordt afgesproken dat Corina en 
Dineke dit voorbereiden voor september.  
Diverse opties worden besproken, koffie aanbieden, iets meegeven, gesprek met inwoners. 
 

5. Speerpunten, stand van zaken. Welke zaken spelen er? 
• Jeugdhulp: Iris, Pauline 
- Wat te doen als kinderen 18 jaar zijn en nog behoefte hebben aan jeugdhulp? 
Er is gevraagd een petitie te ondertekenen, over het niet uitsluiten van jeugdhulp als de 
leeftijd van 18 jaar is bereikt. Mariëtte licht toe, dat het niet zo is, dat ingeval een jongere 18 
jaar wordt en er wordt gebruik gemaakt van volledige jeugdhulp, dit stopt als de jongere 18 
jaar wordt. Rond het 18e jaar wordt een gesprek aangegaan, waarbij aangegeven kan worden 
wat de jongere zelf wil. Jongeren worden dus voorbereid. Suzanne voegt toe, dat er in 
Zwijndrecht inderdaad jongeren zijn, die (verlengde) jeugdhulp ontvangen (zie bericht 
Anouar Boutachkourt )2 

 
2 Het klopt dat in bepaalde gevallen de jeugdhulp met maximaal vijf jaar kan worden verlengd. In de Jeugdwet 
staan de eisen voor verlening. We werken in Zwijndrecht met een perspectiefplan om ervoor te zorgen dat 
kinderen al op eerdere leeftijd duidelijkheid hebben en er eventueel een overgangsplan ligt. Op dit moment 
zijn er ook burgers die ouder dan 18 jaar zijn, maar nog steeds jeugdhulp ontvangen. We blijven waakzaam met 
betrekking tot dit onderwerp. 
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• Regionale Adviesraad: Max 
- Verslag van 20 februari 
Er is stilgestaan bij de nieuwe Wmo-verordening. De gemeenten in de regio stemmen de 
verordening met elkaar af, vervolgens worden lokaal ook zaken opgenomen. 
De leden kunnen de oriënterende raadsvergadering bijwonen op 11 april; daarna kan in de 
vergadering van 24 april een advies opgesteld worden. Dit gaat mee naar de 
raadsvergadering op 20 juni (carrousel), en besluitvorming op 4 juli. 
• CRD: Pauline 
Pauline geeft kort weer, hoe zij één en ander heeft ervaren. Naar aanleiding hiervan zal 
meegedeeld worden dat geen afgevaardigde vanuit Zwijndrecht aanwezig zal zijn, zolang er 
geen duidelijkheid is over het samengaan van de raden. 
• Stand van zaken cliëntondersteuning: Dineke 
Dineke zal het verslag nog doorsturen; het project is afgerond, met een positief einde.  
Ten aanzien van de subsidie is nog niets gehoord. 
• VN-verdrag/inclusie-agenda: Corina 
Corine heeft het verslag van het gesprek met minister Helder doorgestuurd. Het was een 
goed gesprek; in mei wordt dit vervolgd. Er moet een veel eenvoudiger toegang en structuur 
komen, zodat cliënten met vragen verder geholpen worden. 
Corina wijst op het inloggen bij de SDD. Als ingelogd wordt verschijnen alleen cijfers, 
waarvan de betekenis niet duidelijk is. Dit punt wordt meegenomen naar de vergadering van 
de Regionale Adviesraad. 
• Sport: Erik 
Erik geeft een mondeling verslag van het overleg van het Sportplatform; Jacques was hierbij 
aanwezig. De volgende punten kwamen aan de orde: gemeentelijk budget voor stimulering 
sport, volwassenenfonds sport en cultuur (vanaf 1 maart gaat dit formeel in, via de stichting 
Leergeld); sportakkoord 2.0 (5 april a.s. worden initiatieven opgehaald), verenigingsadviseur 
voor doelgroep 12+ (binden en boeien), tekort aan binnensport accommodaties. 
• Terugkoppeling meedenkavond Wmo-beleid 
Globaal gezien was er een redelijke opkomst op de diverse locaties. Het was een goed 
initiatief, om verbinding met de burgers te maken. Dit wordt vanuit de Inwonersadviesraad 
van harte ondersteund. 
• Woon Advies Commissie: Corina 
Corine wil hieraan meewerken, om op deze manier haar ervaringsdeskundigheid in te zetten. 

6. Volgende vergadering 20 maart 2023 
 


